

通告 Notice

致:杏花邨各住戶

HFR/2020/1684

移除上邨造型石事宜

本處早前就上邨造型石保養安排發出問卷並收回 947 份問卷，其中選項 2. 移除造型石及重新種植獲最多人支持，詳見下表。

選項	問卷	百分比
1. 保持原狀，駐邨工程人員定期視察	352	37.17%
2. 移除造型石及重新種植	509	53.75%
3. 移除造型石及底座(連重鋪地面)	77	8.13%
4. 加固造型石	9	0.95%

本處與業主委員會就上述問卷結果商討後，決定安排於以下日期移除造型石及重新種植。

影響範圍	杏花邨上邨造型石
日期	2020年8月24日(星期一)至2020年8月31日(星期一)
時間	上午9時至下午6時
原因	移除造型石及重新栽種植物

如對上述事宜有任何查詢，請於辦公時間致電 2896 4333 與本處職員聯絡。不便之處，敬請原諒。

杏花邨管理處
2020年8月18日

To : All Residents of Heng Fa Chuen
Date: 18 August 2020

Removal of the Feature Stone at the Upper Heng Fa Chuen

Management office conducted a questionnaire regarding the maintenance arrangement of the feature stone at the Upper Hang Fa Chuen and 947 questionnaires were collected. Most of the respondents support the *Option 2. Removal of the feature stone and replant.* Please refer to the following table for details:

Option	Questionnaire	Percentage
1. Keep the feature stone and inspect regularly by on site technicians	352	37.17%
2. Removal of the feature stone and replant	509	53.75%
3. Removal of the feature stone and the base (with resurfacing)	77	8.13%
4. Reinforce the feature stone	9	0.95%

After discussing the results regarding the questionnaire with the Owners' Committee, we arranged the removal of the feature stone and replant on the following dates as below.

Affected Areas	Upper Heng Fa Chuen Feature Stone
Date	24 August 2020 (Monday) to 31 August 2020 (Monday)
Time	From 9:00 a.m. to 6:00 p.m.
Cause	Removal of the feature stone and replant

Should you have any queries, please feel free to contact us at 2896 4333 during office hours. We apologize for any inconvenience caused.

Heng Fa Chuen Management Office
18 August 2020

通告除下日期 Notice Post Until 31/8/2020

